



7D6N YUMMILICIOUS TAIWAN

7天6晚台湾边走边吃

Tour Code 团号: ATWY-D7/07, ATWY-MH/07, ATWY-OD/07, ATWY-CI/07

*Valid Start From Jun 2019

*有效期只限于 2019 年 06 月

CITIES! 城市!

- ❖ Taipei - Taichung - Changhua - Kaohsiung - Tainan - Chiayi - Nantou - Taoyuan
- ❖ 台北 - 台中 - 彰化 - 高雄 - 台南 - 嘉义 - 南投 - 桃园

SLEEP! 住宿!

- ❖ Hotel based on Local 3 Star (Final confirmation on similar standard)
- ❖ 当地 3 星住宿 (最后确认于同等级酒店为准)
- ❖ Taipei 1N - Ximen Citizen Hotel - 3* ❖ 台北 1晚 台北西门星辰饭店 - 3*
- ❖ Taichung 1N - Wemeet Hotel - 3* ❖ 台中 1晚 台中微米商旅 - 3*
- ❖ Kaohsiung 1N - Leasing Hotel - 3* ❖ 高雄 1晚 丽馨精品商旅 - 3*
- ❖ Chiayi 1N - De Reve Express Hotel - 3* ❖ 嘉义 1晚 嘉义德尔芙酒店 - 3*
- ❖ Nantou 1N - Peikong Creek Resort & Spa ❖ 南投 1晚 北港溪沙八度假村
- ❖ Taipei 1N - Hotel G7 Taipei 3* ❖ 台北 1晚 台北集贤酒店 - 3*

CUISINES! 道地美食!

- ❖ Jiufen Braised Pork Rice + Fishball Soup, Banana Pier Restaurant, Tainan Specialty, Four Season Steaming Feast, Bai-Jia-Ban Prawn Cuisine, Hot Spring Specialty
- ❖ 九份卤肉饭 + 鱼丸汤, 香蕉码头景观餐厅, 台南美食, 四季蒸宴, 百家斑活蝦, 温泉风味餐

SHOPPING! 购物站!

- ❖ Aboriginal Specialty Centre, Tianlu Art Centre, Pearl, Tea
- ❖ 原住民特产, 天禄馆, 珍珠, 茶叶

Day 1 Kuala Lumpur → Taoyuan (50km) ⇄ Taipei

- Upon arrival meet and greet by local representative. Transfer to hotel, after that free and easy.
吉隆坡 → 桃园 (50 公里) ⇄ 台北
- 抵达后由当地代表迎接与问候。送往酒店, 之后您可自由活动。

Day 2 Taipei (170km) ⇄ Taichung (B/L)

- **Shifen Station (Free sky lantern for every 4 persons):** Is the most lively railway station on the Pinxi Line. This street is railway-based streets which make tourists have a different experience. There are also many sky lantern souvenir shops on both sides of the street, which allowing travelers to take pictures and enjoy the screen of light up the sky lanterns.
- **Jiufen Old Street:** Retains the old-style buildings of the Japanese era, the main landscape gathered in Jishan Street, Jiufen's busiest street.
- **Tasting Rice Cake:** "I Foodie" magazine highly recommended, 77 years inheritance of steamed rice cake is one of the snacks that you must try in Qingshui District.
- **Feng Jia Night Market:** Biggest night market in Taichung, Taiwanese delicacies, drinks, food shops known as the first station in Taiwan.

台北 (170 公里) ⇄ 台中 (早/午)

- **十份车站 (每 4 人免费一颗天灯):** 是平溪线铁路最热闹的一个火车站。这条以铁路为主轴的街道，火车从门前经过，让旅客有个不同的体验。街道两旁还有许多天灯纪念品专卖店，让旅客拍照和观赏放天灯的场景。
- **九份山城:** 保留着日治时代的旧式建筑，主要的景观聚集在基山街，是九份最热闹街道。
- **品尝七十年米糕:** 《爱食记》台湾美食杂志极力推荐，传承三代的炊蒸米糕是清水区不可错过的小吃之一。
- **逢甲夜市:** 台中最大观光夜市，这里的特色小吃，也号称全台第一。

Day 3 Taichung (30km) ⇄ Changhua (173km) ⇄ Kaohsiung (B/D)

- **Lu Gang Old Street:** During the Qian Long period (about the middle of the 18 century) dock area, also retains the flavor of the historical and cultural city of Quanzhou.
- **Tasting Oyster Fritter:** One of the famous snacks in Lu Gang, oyster omelette and fried oyster are the main feature of course.
- **Tasting Rice Dumpling:** It is very famous in Kaohsiung and attracting Taiwanese traditional snack lovers. It's selling exceed of 1,000 rice dumpling every day with three-generations experience of making rice dumpling.
- **Cijin Old Street:** It is a lively food street which selling fresh seafood in market.
- **Cijin Ferry Station:** Provide transport leading to Gushan and Cijin, There are snacks bar, speciality shop, seafood restaurant, bicycle station and tricycle service provided.
- **Pier2 Art Center:** It is an art gallery after the reconstruction of the port warehouse, with many colorful sculptures and 3D graffiti walls.

台中 (30 公里) ⇄ 彰化 (173 公里) ⇄ 高雄 (早/晚)

- **鹿港小镇老街:** 乾隆年间鼎盛时期的码头区，也保有大陆历史文化名城泉州的风味。
- **品尝四十年蚵嗲:** 是鹿港著名老字号的忘年小吃之一。蚵仔煎和蚵仔酥是其中的招牌特色。
- **品尝六十六年肉粽:** 在高雄市小吃界非常有名，吸引台湾传统小吃爱好者的青睐。每天卖出超过 1000 个粽子，且拥有三代制作肉粽的经验。
- **旗津老街:** 是一个热闹的美食街，街上售卖新鲜海产。
- **旗津渡轮站:** 是通往鼓山和旗津的交通枢纽。附近有各种小吃店、特色商店、海产店，旁边还有自行车站和提供三轮车服务。
- **驳二艺术特区:** 是港口仓库改建后的艺术馆，内有许多色彩缤纷的雕塑和 3D 涂鸦墙。

Day 4 Kaohsiung (47km) ⇄ Tainan (66km) ⇄ Chiayi (B/L)

- **Anping Old Street:** Taiwan's oldest old street, with many specialty shops on both sides of the street, the citrus shop, the ancient early-flavored children's snack bar and at here you may try to taste a few Taiwanese snacks.
- **Tasting Rice Bowl Cakes:** Tainan's ancient early-style traditional snacks which inheriting by Master Wu's in three-generation inheritance.
- **Jingzaijiao Tiled Salt Fields:** The oldest remains of tile paved salt fields in existence, provide tourists unique experience of traditional salt making, drying and harvesting.
- **Wenhua Road Night Market:** You can taste local cuisine, clothing on your own expenses.

高雄 (47 公里) ⇄ 台南 (66 公里) ⇄ 嘉义 (早/午)

- **平安老街:** 有“台湾第一街”之称，台湾最古老的老街，街道两旁聚集了许多特色店家，柑仔店、古早味童玩小吃店还有百年的蜜饯店咸酸甜，并有相当多台南小吃可品尝。
- **品尝三代老味道碗粿:** 台南古早味传统小吃，靠传承吴师傅三代的好味道闻名。
- **井仔脚瓦盘盐田:** 是现存最古老的瓦盘田遗址。游客在此可体验传统晒盐、挑盐、收盐的乐趣，是一处适合亲子同游的深度景点。
- **文化路夜市:** 您可在此自费品尝当地的美食，服装。

Day 5 Chiayi (143km) ⇄ Nantou (B/L/D)

- **Sun Moon Lake (included cruise ride):** Is the only nature big lake in Taiwan.
**** Free A-Po Herbal Egg for everyone.**
- **Wen Wu Temple:** Temple located on the northern waist of Sun Moon Lake. Main dedicated Confucius, Yue Fei and Guan Yu.

- **Thao Cultural Village:** located in Yidashao of Sun Moon Lake. It has a variety of Thao culture-style items, as well as traditional Thao songs, dance performances and specialties of aboriginal crafts and gourmets.
 - **Tasting Taiwanese Meatball:** Traditional hand-made meatball with more than 40 years of inheritance in Puli, serve with special soy sauce for you to relish a taste of hometown.
 - **Puli Winery Sales Center:** It is a sightseeing winery that produces Shaoxing wine and Ailan liquor. There are wines tunnels with colorful neon lights which make you feel like in a time tunnel.
 - **Hot Spring Resort:** Enjoy the famous hot spring.
*** Remarks: Please bring along your own swim suit and cap.*
- 嘉义 (143 公里) 📍 南投 (早/午/晚)**
- **日月潭(含船游):** 是台湾唯一的自然大湖。 *** 每人赠送 1 颗阿婆茶叶蛋。*
 - **文武庙:** 是位于日月潭北边山腰处的一座。主祀关公并供奉孔子及岳飞等神明。
 - **邵族文化村:** 位在日月潭伊达邵, 内摆设多种具有邵族文化风情的物品, 还有邵族传统歌舞演出, 并设有贩售原住民工艺品及美食的特产部。
 - **品尝四十年肉圆:** 传承超过 40 年的埔里传统手工制作肉圆配上特制豆酱, 让您回味家乡的味道。
 - **埔里酒厂:** 一家观光酒厂, 主要生产绍兴酒、爱兰白酒与爱兰蔺酒。酒厂内设有一个七彩霓虹灯的酒瓮隧道让您体验仿佛进入了时光隧道的感觉。
 - **温泉度假村:** 享受有名温泉, 素有美人汤之称的碳酸氢钠泉, 往往吸引了众多汤客前往, 泡了神清气爽, 舒适愉快 *** 注意: 请自备泳衣和泳帽。*

Day 6 Nantou (52km) 📍 Taipei (B/L)

- **Martyrs Shrine:** Pay tribute to the spirits that died in the anti-Japanese war for the country, the main architectural style is like the Palace Hall of the Forbidden City in Beijing. Visit the guard handover ceremony once an hour.
 - **Taipei 101 Mall (Observation Deck on own expenses):** Is a shopping mall center with European, Japanese, Thai, Chinese and other international restaurants. Enjoy shopping.
 - **Local Product Shop:** Enjoy your shopping of the local food product.
 - **Shihlin Night Market (Free one bowl of Hai Yu Pork Ribs for each person which recommended by Michelin Guide):** It is one of the most popular night markets in Taipei; Shihlin Night Market is good choice of shopping.
- 南投 (52 公里) 📍 台北 (早/午)**
- **忠烈祠:** 向抗日中为国捐躯的英灵致敬, 主建筑型式仿北京故宫太和殿。参观每小时进行一次的卫兵交接换哨仪式。
 - **台北 101 (观景台自费):** 101 是购物中心有欧式、日式、泰式、中式等各国风味美食餐厅。自由购物。
 - **伴手礼店:** 享受购买当地伴手礼。
 - **士林夜市 (赠送每人一碗海友十全骨汤《米其林指南》获得必比特推荐):** 台北市最具规模的夜市之一, 也可在此享受购物服饰的乐趣。

Day 7 Taipei (50km) 📍 Taoyuan → Kuala Lumpur (B)

- Transfer to airport for flight sweet home.
- 台北 (50 公里) 📍 桃园 → 吉隆坡 (早)**
- 送往机场返回温暖的家。

Disclaimer / 免责声明 :

1. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
我们有权改变顺序或更改, 修正或改变行程, 如果有必要, 恕不另行通知。
2. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.
所有航班及酒店乃暂定性, 最终确认将随后通知。
3. Sights-seeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change.
行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。